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REFERAT FRÅ SU-MØTE 26.10.22 
 
 
 
SAK NR. BESKRIVELSE KOMMENTAR ANSVAR 
SAK: 12/2022  

Sak: 12/2022:  
 
Å vokse opp på gummi – 
NRK Norge – Oversikt over 
nyheter fra ulike deler av 
landet 
 
Fint om dykk les gjennom 
artikkelen. Så kan vi drøfte 
artikkelen på møte den 
26.10.22 
 
 
 
 
 
 

 
• Det må settast av pengar. Det må komme inn 

i ein heilheit. 
 

• Barnehagen har blitt lovd penger til maling 
utvendig. Det er eit stort ønskje både frå 
personale og foreldre. 

 
• Barnehagen må bli vedlikeholdt. Det blir 

forsømt vedlikehold på uteområde både 
barnehage og leikeapparat.  

     
• Viktig å prioritere å male barnehagen. 

 
• Kunne ein kansje få lagt eit betongrøyr og 

lagt til gras. 
 

• Hadde vært kjekt å få lagt eit utekjøkken. 
 

• Dersom barna fikk bestemme ville dei heilt 
sikkert ha buskar som dei kan gjemme seg 
bakom. 
 

• Trær må holdes nede. 
 
 

 
Eigar 
represen-
tant/styrar 
tar artikkel 
med til 
personalet for 
uttale. 

mailto:kathel@bokn.kommune.no
https://www.nrk.no/norge/a-vokse-opp-pa-gummi-1.16106644
https://www.nrk.no/norge/a-vokse-opp-pa-gummi-1.16106644
https://www.nrk.no/norge/a-vokse-opp-pa-gummi-1.16106644
https://www.nrk.no/norge/a-vokse-opp-pa-gummi-1.16106644
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• Ta artikkel med til personale. La personalet 
få uttale seg iflg SU. 

 
SAK: 13/2022 Søknad om midlertidig 

dispensasjon frå norm for 
pedagogisk bemanning. 
 

• Søknad om dispensasjonskrav vart godkjent 
av SU og signert av SU-leiar. Styrar sender 
søknaden vidare til personalsjef i Bokn 
kommune. 

 
• Det blei diskutert litt i forhold til opptak i 

barnehagen. SU ynskjer å fremme ein sak til 
formannskapet. SU ynskjer 2 opptak. Det 
har med at det blir for mye tilvenningar i 
løpet av eit barnehageår (f.o.m 15.08 t.o.m 
15.08 året etter). 
 

• Det må vere litt forutsigbart for personale. 
Det er det ikkje nå pga det går utover det 
pedagogiske arbeidet. 
 

• Det fører til stress for personale og barn på 
avdelinga. 
 

• SU meine det er viktig å få ein vikar på topp 
på grunn av i forhold til sjukdom i 
barnehagen. 

Eigar 
representant/
styrar sender 
søknaden 
vidare til 
personalsjef. 

SAK: 14/2022 Søke til Grieg Seafood avd. 
Trosnavåg om midler til 
Lavvo/grillhytte. Eventuelt 
midler til å få flyttet hytten. 
 

• Innspel frå foreldre er å flytte «trollbuå». 
 

• Grigg har mye midler å dele ut. Viktig at 
barnehagen er på. 
 

• Andre firma ein kan søke midler frå: 
Sparebanken-vest, Gjensidige stiftelsen, 
Saniteten og HighComp. SU leiar vil søke om 
midler. 
 

• «Trollbuå» skal vere flyttbar. Ein må berre 
ta av golv og bruke lastebil og frakte. SU- 
leiar og ein annan skal sjå på om det blir 
fordyrt å flytte «Trollbuå».  
 

• Det som kan vere eit problem er at det 
samlar seg masse røyk ved grilling inne i 
«Trollbuå». Det må settast ei vifte inni hytta. 
Det er også ønskeleg å få lagt inn litt lys i 
Trollbuå på grunn av veldig mørkt. 

 
• Hytta blir ikkje brukt når den står langt frå 

barnehagen. 
 

• Eigar/styrar har søkt om midlar til ein 
trelavvo med grillgruve. Barnehagen fekk 
innvilga midlar frå Statskog. Eigar/styrar 
også fått ein pris på trelavvo frå Mæland 
Bygg. 
 

SU-leiar vil 
søke om meir 
midler frå 
ulike firma. 
 
SU-leiar vil 
sjekke om det 
kan bli 
fordyrt å 
flytte 
«Trollbua» 
Sjekke opp 
prisar. 
 
Styrar vil 
sjekke ut med 
Teknisk etat -
Karmøykom
mune om det 
er lov å sette 
opp ein 
trelavvo/Troll
buå på 
landbruks-
mark. 
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- Sjå vedlegg. 
 
 
 

• Det er ønskjeleg å plassere Trollbua/trelavvo 
på «Signevegen» baksida av skule brakkene. 
Eigar/styrar og ein tilsett representant har 
vært i kontakt med eigar og barnehagen er 
velkomen til å sette opp ein trelavvo/Trollbua 
på gardsnr: 9 og bruksnr. 5. 
 

SAK: 15/2022 Facebook og Bokn 
Barnehage 

• Nokon meiningar frå foreldre ang. Facebook: 
Dei kan bli provosert av at barnehagen skal 
ha ei egen Facebook side. Dei ønskjer at 
personale skal bruke tida på barna og ikkje 
legge ut bilde på Facebook. Det offentlege 
har ikkje noko med det kva ein gjer i 
barnehagen. Ein treng ikkje reklamere for 
barnehagen. Ønskjer at Facebook skal 
fjernast. Vi har allereie Vigilo- som foreldra 
har personleg. Tenker også at Facebook 
ikkje kan fremje Bokn kommune.  
 

• SU ønskjer ikkje egen Facebook side for 
barnehagen. Viktig å få Vigilo oppe å gå, 
men ønskjer heller å legge ut bilder av og til 
på Bokn kommune – via facebook. 

 
• Det som kan vere positivt med Facebook i 

følgje eigar/styrar er at det handler om 
omdømmet til Bokn kommune/barnehage. 
 

• Folk som ikkje bur i Bokn kommune kan sjå 
kva vi gjer av positive aktivitetar i Bokn 
barnehage. 
 

• Barnehagen er med å bygge opp omdømme 
til Bokn kommune. 
 

• Barnehagen har ledige plasser og vi trenger 
nye barn for å fylle opp barnehageplasser. 
 

• Bokn barnehage kan vere med på å få fleire 
innbyggarar til Bokn kommune. 
 

• Dei fleste foreldra i barnehagen har 
samtykke til at deira barn kan vere på 
Facebook side til barnehagen. 

Styrar tar 
saken vidare 
til barnehage 
eigar.  
 
Samtidig at 
saken går 
vidare til 
formannskap
et. 

SAK: 16/2022 Bemanning barn med 
særskiltbehov. 
 

• Barn med særskilt behov skal ha ein til ein. 
 

• Kva skjer med dei andre barna i barnehagen 
om dersom barn med særskilt behov ikkje 
får ressursar. 
 
 

Styrar tar 
opp saken 
med ped. 
leiare og 
barnehage 
eigar. 
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• Ein må se heilhet iforhold til barn som 
trenger tiltak og dei som ikkje. 
 

• Viktig at pedagogisk leiar melder opp barn 
med særskilt behov. 

 
 

 
 
 
 
 

SAK:17/2022 Matpenger, kva skjer med 
varmmat 
 

• Når kjøkkenassistenten ikkje kunne vere 
lengre er det et stort ønske frå foreldra at ein 
handler inn litt ekstra kjøttpålegg og variert 
frukt som ananas, vannmelon osv. at ein kan 
handle inn litt ekstra som er sunt. 
 

• Ang. innkjøp til Bokn barnehage er vi nødt 
til å forholde oss til innkjøpsavtaler som 
Bokn kommune har inngått felles med andre 
kommune. 
 

• Personale ønskjer sterkt ein 
kjøkkenassistent. SU har nokre tankar om at 
kansje ein kan få folk frå Ukraina på 
arbeidstrening/språk. Barnehagen treng 
fleire hender på jobb. Viktig å få nokon 
foreksempel 3 timar. 

Styrar 
handler inn 
til 
barnehagen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styrar vil ta 
det videre 
med til 
barnehage-
eigar. 

Evt.  Søke midler gjennom 
organisasjonsnummeret til 
FAU 

• Grigg har mye midler å dele ut. Viktig at 
barnehagen er på. 
 

• Andre firma ein kan søke midler frå: 
Sparebanken-vest, Gjensidige stiftelsen, 
Saniteten og HighComp. SU leiar vil søke om 
midler. 

SU leiar vil 
søke om 
midler. 

 Uteplass, høye trær rundt 
barnehagen, dugnad? 
 

• SU ønskjer ein dugnad til våren. 
• Det er høye trer i barnehagen- gjerne fått av 

noen greiner. 
• Dugnad er med på å skape samhold, god 

stemning mellom tilsette og foreldre. 
• SU ønskjer ei oversiktsliste kva som må 

gjerast på uteområdet. 

Styrar tar det 
med til eigar 
av 
barnehagen 

 Innspill til budsjettet • Barnehagen har blitt lovd pengar til maling 
utvendig. Det er eit stort ønskje både frå 
personale og foreldre. 

 
• Barnehagen må bli vedlikeholdt. Det blir 

forsømt vedlikehold på uteområde både 
barnehage og leikeapparat.  

     
• Viktig å prioritere å male barnehagen. 

 

Styrar tar det 
med til 
barnehage-
eigar. 

 
 
 
 

Med helsing 
Kate Åse Helgø 

-styrar- 


